
ПРОТОКОЛ№7
Засідання Громадської ради при Одеській обласній

військовій (державній) адміністрації

05 грудня 2022 року м. Одеса
On-line – конференція

Присутні на онлайн засіданні члени Громадської ради (Додаток 1)
Представники Одеської ОДА (Додаток 2)
Члени ГР, які взяли участь у засіданні за допомогою листування (Додаток 3)

Виступив: Сергій Братчук, який повідомив, що, враховуючи воєнний стан, діючий на
території України, формою проведення засідання обрана дистанційна робота, для чого
секретаріатом були створені всі можливості для участі членів громадської ради.

Повідомлення про скликання засідання Громадської ради було направлено всім членам
громадської ради за 2 робочих дні, а також розміщено на вебпорталі Одеської обласної
державної адміністрації, відповідно до Положення про ГР.

З огляду на те, що після масованого обстрілу 23 листопада інфраструктури України
тривають аварійні відключення світла, не всі члени ГР зможуть взяти участь в засіданні
онлайн з незалежних від них причин.

Але ми повинні забезпечити умови, при яких всі члени ГР зможуть долучитися до
роботи Громадської ради.

Згідно з п.43 Положення: “Громадська рада може схвалювати пропозиції та
рекомендації з окремих питань шляхом опитування її членів письмово або в електронному
форматі.”

Тому засідання ГР буде проведено за наступним алгоритмом:
- наразі, о 13.00, беруть участь у засіданні члени ГР, які мають змогу долучитися до

онлайн конференції;
- засідання на онлайн конференції не закривається;
- за підсумками засідання складається попередній протокол, який буде надісланий на

електронну пошту всім членам ГР, які зможуть ознайомитися з матеріалами засідання
у зручний для них час, висловити свою думку та проголосувати;

- термін голосування електронною поштою: 05.12.2022 до 18.00;
- після голосування за допомогою листування засідання вважається закритим і буде

складений підсумковий протокол.
- засідання громадської ради є правомочним, якщо на ньому присутні (у тому

числі дистанційно) не менш як половина її членів від загального складу;
- засідання буде вважатися таким, що відбулося, якщо у голосуванні онлайн і

електронною поштою візьмуть участь не менш як половина її членів від
загального складу ГР.

Станом на 13.00 для участі в засіданні онлайн зареєструвалося 11 осіб.

Згідно з п.45 Положення “Рішення громадської ради приймається відкритим
голосуванням простою більшістю голосів її членів, що беруть участь у засіданні (у
тому числі дистанційно). У разі рівного розподілу голосів вирішальним є голос
головуючого на засіданні.”

Але, з огляду на вищевикладене, а також те, що члени ГР заздалегідь були
поінформовані про алгоритм проведення засідання, пропоную присутнім прийняти рішення
про початок роботи в дистанційному режимі засідання Громадської ради при Одеській
обласній державній адміністрації. Рішення щодо цього конкретного питання, а також питання
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щодо затвердження порядку денного, буде вважатися прийнятим, якщо проголосує більшість
присутніх онлайн.

Голосували: «за» – 11; «проти» – 0; «утримались» – 0; «не голосували» - 0.
Рішення прийнято.

Виступила: Світлана Порічанська, яка повідомила, що проголосували “за” 10 осіб, тобто
одноголосно, тому можна починати засідання ГР.

Слухали:
1. Юрія Літовко, який повідомив про те, що Україні дотепер немає офіційного варіанту
виконання Державного Гімну України. Та запропонував звернутися до обласної влади з
пропозицією винести це питання на розгляд Верховної ради України.
2. Сергія Братчука, який підтримав цю пропозицію та запропонував включити це питання до
порядку денного в пункт №3 “Різне” та доручити Юрію Літовко розробити текст звернення
до Одеської обласної військової адміністрації.

Станом на 13.10 долучились до онлайн конференції ще 2 члени ГР.
Загальна кількість присутніх на засіданні - 13 членів ГР.

Слухали: Світлану Порічанську, яка повідомила, що попередній порядок денний був
заздалегідь надісланий на пошту всім членам ГР. Зауважень та заперечень не поступило.

Світлана Порічанська оголосила попередній порядок денний:

1.Щодо основних напрямів та плану роботи ГР при ООВА (ООДА) на 2023 рік .

2. Поточна робота комітетів і членів Громадської ради при ООВА (ООДА) в умовах
російсько-української війни.

3. Різне.

Виступив: Сергій Братчук, який запропонував прийняти запропонований порядок денний з
урахуванням пропозицій членів ГР.

Голосували онлайн: «за» – 13; «проти» – 0; «утримались» – 0; «не голосували» - 0 .
Рішення прийнято.

Вирішили: затвердити запропонований порядок денний засідання Громадської ради при
Одеській обласній державній адміністрації з урахуванням пропозицій членів ГР.

1. Щодо основних напрямів та плану роботи ГР при ООДА на 2023 рік

Виступив: Сергій Братчук, який розповів про те, як працює ГР у 2022 році в умовах війни,
та повідомив, що згідно з п.46 Положення про Громадську раду при Одеській ОДА: “ На
засіданні громадської ради, яке проводиться за участю представників облдержадміністрації в
I кварталі кожного року, обговорюється звіт про виконання плану роботи громадської ради за
минулий рік та схвалюється підготовлений нею план на поточний рік.”
Тому комітети та члени ГР повинні готуватися до звітної компанії й готувати пропозиції до
плану роботи ГР на 2023 рік.
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Слухали: Світлану Порічанську, яка нагадала про те, що у 2021 році були розроблені
уніфіковані форми, якими можуть скористатися члени ГР та комітети для подання звітів та
пропозицій до плану роботи ГР на 2023 рік.
Та запропонувала термін подання звітів та пропозицій до плану роботи ГР на 2023 рік до 31
січня 2023 року.

Виступив: Сергій Братчук, який запропонував підтримати цю пропозицію, та визначити
строки подання звітності та пропозицій комітетами до 31 січня 2023 року.

Голосували онлайн: «за» – 13; «проти» – 0; «утримались» – 0; «не голосували» – 0.
Голосували за допомогою листування: «за» – 6 ; «проти» – 0 ; «утримались» – 0 ;
«не голосували» - 0.
Рішення прийняте.

2. Поточна робота комітетів і членів Громадської ради при ООВА (ООДА)
в умовах російсько-української війни.

Повітряна тривога!

Виступив: Сергій Братчук, який запропонував, враховуючи те, що члени ГР інформують
громадськість про свою діяльність через соціальні мережі й ця інформація стане основою
майбутніх звітів, а також з огляду на те, що триває повітряна тривога, перенести це питання
на засідання ГР, коли буде звітна компанія.

Голосували онлайн: «за» – 13; «проти» – 0; «утримались» – 0; «не голосували» - 0.
Рішення прийняте.

3. Різне.

1. Пропозиція, яка озвучена на онлайн засіданні: Юрія Літовко, який повідомив про те, що
Україні дотепер немає офіційного варіанту виконання Державного Гімну України. Та
запропонував звернутися до обласної влади з пропозицією винести це питання на розгляд
Верховної ради України.

Запропоновано: підтримати цю пропозицію та доручити Юрію Літовко розробити текст
звернення до Одеської обласної військової адміністрації, який буде надісланий членам ГР на
ознайомлення і затвердження.

Голосували за допомогою листування: «за» – 18; «проти» – 0; «утримались» – 0;
«не голосували» - 0.
Рішення прийняте.

2. Пропозиція надіслана електронною поштою: Андрія Крупника, про те, що
розробляється програма “Безпечна Пальміра”*, метою якої є “забезпечення об'єктів захисту
та критично важливих об'єктів шляхом зниження ймовірності реалізації погроз природного,
техногенного, кримінального, терористичного й іншого характеру”.

Запропоновано:
- підтримати пропозицію Комітету ГР з питань розвитку громадянського суспільства щодо
розгляду проєкту програми “Безпечна Пальмира”;
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- надати у термін до 15 грудня свої зауваження й пропозиції Комітету для доопрацювання
проєкту та винесення на ухвалення Громадською радою.

*Документ додається

Голосували за допомогою листування: «за» – 18; «проти» – 0; «утримались» – 0;
«не голосували» - 0.
Рішення прийняте.

Також Сергій Братчук запропонував закінчити на цьому першу частину засідання, доручити
секретаріату ГР оформити попередній протокол, надіслати його електронною поштою всім
членам ГР для ознайомлення та голосування за допомогою листування, а також всім пройти в
укриття, або використати правило двох стін.

3. Пропозиція надіслана електронною поштою: Ірини Потоцької, яка запропонувала:
3.1. Підтримати питання погодження з комітетами Громадської ради рішень, які приймаються
відповідними департаментами ООДА (ООВА).
3.2. Як мінімум, підтримати питання погодження з Комітетом ГР з питань охорони здоров’я
рішень, які приймаються Департаментом охорони здоров‘я.

Питання 3.1.
Голосували за допомогою листування: «за» – 18; «проти» – 0; «утримались» – 0; «не
голосували» - 0.
Рішення прийняте.

Питання 3.2.
Голосували за допомогою листування: «за» – 18; «проти» – 0; «утримались» – 0; «не
голосували» – 0.
Рішення прийняте.

За підсумками голосування онлайн та за допомогою листування у засіданні ГР взяли участь
18 членів Громадської ради, більш ніж як половина складу ГР.
Тому засідання Громадської ради при ООВА (ООВА) вважається таким, що відбулось.

Голова ГР Сергій БРАТЧУК

Секретар ГР Світлана ПОРІЧАНСЬКА
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Додаток 1
до Протоколу №7 Засідання
громадської ради при Одеській
обласній державній адміністрації

Список
Членів громадської ради, які взяли участь у засіданні громадської ради

при Одеській обласній військовій (державній) адміністрації онлайн

03 грудня 2022 року м.Одеса, On-line

№ ПІБ ГО "Назва"

1 Братчук Сергій Борисович ГО "Чорний тюльпан. Одеса"

2
Балінський Владислав

Мирославович
ГО "Зелений лист"

3
Євдокимов Сергій
Володимирович

ГО "Ветеранів та інвалідів АТО "Рапіра"

4 Іванов Олег Євгенович
ГО "Одеське міське козацьке товариство Чорноморського

козацького з'єднання"

5 Колцун Дмитро Леонтійович
ГО "Методичний центр ГО учасників, інвалідів, ветеранів та

волонтерів АТО"

6
Клєбанова Людмила

Геннадіївна
ГО "Всеукраїнська рада жінок-фермерів"

7 Крупник Андрій Семенович ГО "Одеський інститут соціальних технологій"

8 Літовко Юрій Станіславович ГО "Миру та добра"

9
Порічанська Світлана

Євгенівна
Громадська спілка "Бізнес інкубатор груп. Україна"

10
Сиротін Володимир

Миколайович
ГО "Благодійний фонд ім. О.С.Стурдзи"

11
Сосновська Людмила

Борисівна
ГО "Міжнародна професійна спілка аудиторів"

12 Уланов Олексій Аркадійович БО "Одеська родина"

13
Яцеленко Андрій
Анатолійович

ГО "Молодіжний фестиваль мистецтв "Сергіївські зорі"

Голова ГР Сергій БРАТЧУК

Секретар ГР Світлана ПОРІЧАНСЬКА



Додаток 2
до Протоколу №7 Засідання
громадської ради при Одеській
обласній державній адміністрації

03 грудня 2022 року м.Одеса, On-line

Список
Представників органів влади,

присутніх на засіданні громадської ради
при Одеській обласній державній адміністрації

№
з/п

ПІБ Посада

1 Наталія Мельник Начальник відділу комунікацій з громадськістю

2 Ростислав Химич Управління комунікацій та інформаційної політики
Одеської обласної державної адміністрації

Голова ГР Сергій БРАТЧУК

Секретар ГР Світлана ПОРІЧАНСЬКА



Додаток 3
до Протоколу № 7 Засідання
громадської ради при Одеській
обласній державній адміністрації

Список
Членів громадської ради, які взяли участь у засіданні громадської ради

при Одеській обласній військовій (державній) адміністрації
за допомогою листування (не були присутні на онлайн-засіданні)

05 грудня 2022 року м.Одеса, листування

№ ПІБ ГО "Назва"
1 Кваша Богдан Олександрович Асоціація "Екологія України"

2 Красножон Геннадій Петрович ГО "Асоціація пляжних видів спорту"

3 Фют Галина Віталіївна ГО "Родинний правопросвітницький клуб "Одеська мрія"

4 Потоцька Ірина Анатоліївна ГС "Консультативна рада по дотриманню законодавства"

5 Дагер Салех Мухамед
ГО "Міжнародний конгрес із захисту прав та свобод

громадян "Щит"

6
Томашевський Володимир

Володимирович
ГО "Асоціація самоорганізації населення міста Одеси"

Голова ГР Сергій БРАТЧУК

Секретар ГР Світлана ПОРІЧАНСЬКА
















